

50



Hedensted Put & Take

Mørtelvej 5 · 8722 Hedensted · Tlf. +45 7589 0000 · E-mail: info@huntinglife.net
www.huntingcenter.dk · www.hedenstedputandttake.dk



Priser/Preise/Prices pr. stang/pro Rute/per rod	DKK
1 time/stunde/hour	70,-
2 timer/stunden/hours	100,-
3 timer/stunden/hours	120,-
4 timer/stunden/hours	140,-
6 timer/stunden/hours	170,-
8 timer/stunden/hours	200,-
10 stænger - 20%	
10 ruten - 20%	
10 rods - 20%	

Åbningstider: Hver dag året rundt – fra solopgang til solnedgang.

Öffnungszeiten: Ganzjährig täglich – von Sonnenaufgang bis Sonnenuntergang.

Opening hours: Every day all year round, from sunrise until sunset.



5 dejlige søer på 30.000 m² i naturskønt område, gode læforhold. Særlig børnesø med ekstra mange mindre ørreder, som giver børn op til 9 år store chancer for fangst. Nye lækre faciliteter. Store stål renseborde. Automat med et bredt udvalg af grej, levende orm, sodavand og slik. Toiletter: 3 opvarmede, heraf et handikap toilet. Pusleplads og badefaciliteter. Der er 5 pavilloner, borde og bænke, grill til fri afbenyttelse og legeplads. Der udsættes fisk dagligt. Ingen fangstbegrænsninger. Grejet har vi et stort udvalg af i Østjysk Våbenhandel A/S, Kildeparken 32, 2 km fra søerne. www.huntinglife.net

Udlejning af lækre møblerede feriehus og lejligheder. Se www.hedenstedputandttake.dk

Kørselsvejledning

Fra hovedvej 170 mellem Horsens og Vejle drejes ind i den nordlige del af Hedensted by ved fiske skiltet. Efter 100 m drejes til højre ind under hovedvej 170 ved Put & Take skiltet.

Fiskekort købes i automat ved søerne og i Østjysk Våbenhandel A/S

Rabat – Ved 10 stænger -20%. Skoler til og med 7. klasse -30%. Firma- og familiearrangementer ring og forhør.



5 schöne Seen von 30.000 m² Größe in naturschönem Gebiet, guter Windschutz. Eigener Kindersee mit besonders vielen kleineren Forellen, so dass Kinder bis zu 9 Jahren gute Fangmöglichkeiten haben. Neue saubere Einrichtungen. Große Stahlreinigungstische. Automat mit einer breiten Auswahl von Zubehör, lebenden Würmern, Erfrischungsgetränken und Süßigkeiten. Toiletten: 3 beheizte, davon eine Behindertentoilette. Wickelplatz und Duschmöglichkeit. 5 Pavillons, Tische und Bänke, Grill zur freien Benutzung sowie Spielplatz. Es werden täglich Fische ausgesetzt. Keine Fangbeschränkungen. Große Auswahl an Zubehör in Østjysk Våbenhandel A/S, Kildeparken 32, 2 km von den Seen. www.huntinglife.net. Vermietung von komfortablen möblierten Ferienhäusern und -wohnungen. Siehe www.hedenstedputandttake.dk

Anfahrt

Ab Landstraße 170 zwischen Horsens und Vejle im nördlichen Teil des Ortes Hedensted beim Angelschild abbiegen. Nach 100 m nach rechts unter der Hauptstraße 170 am Put & Take Schild abbiegen.

Angelkarten sind im Automaten an den Seen und in Østjysk Våbenhandel A/S erhältlich

Rabatt – Bei 10 Ruten -20%. Schulen bis zur 7. Klasse -30%. Firmen- und Familienveranstaltungen auf telefonische Anfrage.



Five lovely lakes totalling 30,000 m² in a beautiful area, well-protected from the wind. Special children's lake with a great many small trout that give children up to 9 years of age a great chance of making a catch. Attractive new facilities. Large steel cleaning units. Vending machine with a good selection of tackle, live worms, soft drinks and sweets. Toilets: 3 heated, one of which is an invalid toilet. Babycare and shower facilities. There are five pavilions, tables and benches, a barbecue grill that may be used free of charge and a play area. Fish are put out daily. No limitations on catches. Good selection of fishing tackle at Østjysk Våbenhandel A/S, Kildeparken 32, 2 km from the lakes. www.huntinglife.net. Hire of tastefully furnished holiday homes and apartments. See www.hedenstedputandttake.dk

How to get there

Turn off route 170 between Horsens and Vejle into the northern part of Hedensted at the fish sign. After 100 m, turn right under route 170 at the Put & Take sign.

Angling permits are bought at the vending machine down by the lakes, or at Østjysk Våbenhandel A/S

Concession – 20% for 10 rods. 30% for schools up to and incl. Class 7. Company and family outings – phone for an offer.